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Vuoden 2025 talousarvioon on varattu määräraha latukoneen hankintaan. 
 
Infrapalvelut ovat valmistelleet Sansia Oy hankinta-asiantuntijan kanssa 
latukoneen kilpailutuksen asiakirjaa. Annetuista tarjouksista valitaan halvin 
kokonaistaloudellisesti edullisin tarjous. Hinnan painopiste vertailussa on 
60 % ja laadun 40 %. Vanha latukone Paana 100 menee vaihdossa 
valitulle toimittajalle. Hankinnan on arvioitu ylittävän EU-kynnysarvon, joten 
hankinnasta tehdään EU-kynnysarvon ylittävä julkaisu. 
 
Hankinnan kilpailutusasiakirja on salassa pidettävä aineisto ennen sen 
julkaisua EU-kynnysarvon ylittävässä julkaisukanavassa. (Laki 
viranomaisen toiminnan julkisuudesta 6 § kohta 2) 
 
Valmistelu ja lisätiedot: 
infrapalvelupäällikkö Arto Myllylä 
arto.myllyla(at)taidekaupunki.fi, puh. 050 033 3538 
 
liikuntapaikkamestari Pekka Koskinen 
pekka.koskinen(at)taidekaupunki.fi, puh. 050 361 2347 
 

Toimivalta  Hankintaohje 16.12.2019 kappale 1.2: Kaupunkikehityslautakunta päättää 
yli 150 000 euron hankinnoista. 
 

Esittelijä Kaupunkikehitysjohtaja Ville Keränen 
 

Päätösesitys 1. Kaupunkikehityslautakunta päättää aloittaa latukoneen hankinnan 
hankintamenettelyn; 
 
2. Kaupunkikehityslautakunta valtuuttaa infrapalvelupäällikkö Arto Myllylän 
valmistelemaan hankintaa ja tekemään teknisiä muutoksia hankinta-
asiakirjaan; 
 
3. kaupunkikehityslautakunta tekee päätöksen hankinnasta kilpailutuksen 
valmistuttua. 
 
Tämä pykälän osalta pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa. 
 

Käsittely kokouksessa Käydyn keskustelun päätteeksi esittelijä Ville Keränen esitti muutetun 
päätösesityksen: asia palautetaan uudelleen valmisteluun, jotta kaikki 
kokouksessa esitetyt vaihtoehdot latukoneen hankintaan, kuten muut kuin 
uudet laitteet, tulevat tiedoksi lautakunnalle. 

 
 Puheenjohtaja tiedusteli, voidaanko yksimielisesti hyväksyä asian 

palauttaminen uudelleen valmisteltavaksi. Koska vastustavia 
puheenvuoroja ei tullut, puheenjohtaja totesi, että asia palautetaan 
uudelleen valmisteltavaksi. 

 
Päätös Kaupunkikehityslautakunta päätti, että asia palautetaan 

kaupunkikehityspalveluille uudelleen valmisteltavaksi. 
 


